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PROTOKÓŁ NR IX/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 25 maja 2007 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

25 maja 2007 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 13
00

.  

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk otwierając 

sesję Rady Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności /załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu/ prawomocność obrad. Na sali obecnych było 15 radnych 

na ustawowy skład liczbowy 15. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy  p. Barbara Gąsiorowska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy  p. Ewa Bator 

3. Sołtysi i przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg listy obecności /załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu/ 

4. Kierownik Posterunku Policji  mł aspirant Janusz Dobrosz 

5. Mieszkańcy miasta i gminy w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Jan Olszak zgłosił kandydaturę radnego p. Roberta 

Sierajewskiego, który nie wyraził zgody na kandydowanie. Następnie radny p. 

Lech Staniszewski na sekretarza zgłosił kandydaturę radnego p. Jana Olszaka, 

który wyraził zgodę. W głosowaniu za 15 na stan obecnych 15 radnych 

sekretarzem obrad został radny p. Jan Olszak. 
 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że radni 

otrzymali proponowany porządek obrad sesji i zapytał czy są propozycje i 

zmiany porządku obrad. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska 

zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad trzech projektów uchwał 

tj. w sprawie przyjęcia darowizny w postaci działek nr 2061/30 i 2061/32, w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie 

zadania inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa oczyszczalni ścieków w 

Nowym Mieście nad Pilicą”, w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad 
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Pilicą, zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą oraz zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Nowego Miasta nad Pilicą na terenach 

oznaczonych symbolami: A,B,C,D. 

Więcej zmian nie wprowadzono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził głosowanie nad w/w wnioskiem. W 

głosowaniu za 15 na stan obecnych 15 radnych wprowadzono w/w trzy projekty 

uchwał do porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania nad proponowanym porządkiem obrad. W 

głosowaniu za – 15 na stan obecnych 15 radnych uchwalono porządek obrad w 

następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2007 rok, 

b) nadania nazwy ulicy, 

c) przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w mieście i 

gminie Nowe Miasto nad Pilicą, 
d) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2007 

– 2013 Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą, 
e) przyjęcia darowizny w postaci działek nr 2061/30 i 2061/32, 

f) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na 

sfinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa 

oczyszczalni ścieków w Nowym Mieście nad Pilicą”, 

g) przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą, 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą oraz zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Nowego Miasta nad Pilicą na terenach 

oznaczonych symbolami: A,B,C,D. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

protokół z poprzedniej sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w Biurze 

Rady i zapytał czy są uwagi i zastrzeżenia do protokołu. Uwag i zastrzeżeń nie 
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zgłoszono i został on przyjęty w głosowaniu za – 15 na stan obecnych 15 

radnych. 

 

PKT 4 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą p. Król Ignacy poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

Komisja odbyła jedno posiedzenie w dniu 24 maja 2007 roku na którym 

zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z pismem p. Lipiec w sprawie sfinansowania kosztów 

wymiany instalacji elektrycznej. 

2. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady 

Miejskiej. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Na spotkanie Komisji przybyli Państwo Lipiec założyciele niepublicznego 

przedszkola w sprawie prośby o sfinansowanie wymiany instalacji elektrycznej. 

Członkowie Komisji zapoznali się z pismem p. Lipiec w przedmiotowej sprawie 

oraz z umową najmu budynku który mieści się przy ul. Tomaszowskiej 1a. 

Państwo Lipiec poinformowali, że podpisując umowę nie widzieli stanu 

technicznego instalacji elektrycznej. Wykonali sporo prac adaptacyjnych, które 

są na ukończeniu, włożyli sporo swoich środków i niestety napotkali na 

przeszkodę w postaci przyjęcia budynku w związku ze złym stanem 

technicznym instalacji elektrycznej. Omówili zakres działania przedszkola, 

twierdząc że tak naprawdę to ryzykują bo nie wiedzą jak to będzie wyglądało w 

praktyce. Stwierdzili że nie mają już środków by prace elektryczne wykonać we 

własnym zakresie. Wszystkie pieniądze jakie mogą dołożyć to 1500 zł a koszt 

wymiany elektrycznej opiewa na 4 500 zł. Proszą jeszcze raz o wsparcie, bo 

opóźniają się z otwarciem przedszkola. 

Członkowie Komisji po zapoznaniu się z informacją p. Lipiec przychylili się do 

prośby i wnioskowali o przyznanie 3000 zł na wykonanie instalacji elektrycznej. 

Komisja wnioskowała o renegocjacje warunków umowy najmu ponieważ 
umowa ta nie jest dobrze sprecyzowana odnośnie użytkowania i konserwacji 

dzierżawionego obiektu. 

Komisja zapoznała się również ze zmianami w budżecie miasta i gminy na 2007 

rok, które zaopiniowała pozytywnie. Pozytywnie zaopiniowano również 
pozostałe projekty uchwał przygotowane na sesję rady tj. 

• nadania nazwy ulicy; 

• przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w 

Mieście i Gminie Nowe Miasto nad Pilicą 
• przyjęcia strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2007 

– 2013 miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą; 
• przyjęcia darowizny w postaci działek nr 2061/30 i 2061/32 

• zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na 



 4 

sfinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa 

oczyszczalni ścieków w Nowym Mieście nad Pilicą” 

• przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą, 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą oraz zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Nowego Miasta nad Pilicą na terenach 

oznaczonych symbolami A,B,C i D. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska zapoznała Komisję z 

terminami planowanych zabaw w naszym mieście i z propozycją 
zorganizowania Dożynek w Nowym Mieście. Odnośnie planowanych imprez 

kulturalnych (zabaw) to Komisja wyraziła pozytywną opinię gdzie planowane 

by były trzy zabawy 23 czerwca na Jana, 14 lipca, 11 sierpnia odnośnie dożynek 

zdania zostały podzielone i nie wypracowano opinii na ten temat. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Teresa Dudek 

poinformowała, że komisja spotkała się przed sesją zapoznając się z 

proponowanymi na sesję projektami uchwał i wyraziła pozytywną opinię. 
 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Lech Staniszewski 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyło się jedno posiedzenie w 

dniu 16 maja 2007 roku. Na posiedzeniu obecni byli członkowie Komisji 

Oświatowo – Społecznej wraz z członkami Komisji Gospodarczo – Budżetowej 

i Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej oraz: 

1. Przewodniczący Rady Miejskiej  p. Zbigniew Kacprzyk 

2. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

3. Dzielnicowy z terenu miasta i gminy  aspirant Wojciech Orzeszek 

4. Pełnomocnik Burmistrza ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w mieście i gminie Nowe Miasto nad Pilicą p. Elżbieta Dziuba 

5. Przewodnicząca GKRPA    p. Alicja Stawiana oraz 

członkowie GKRPA p. Stanisława Wołczańska, p. Wiesław Ciapa. 

6. Dyrektor PSP w Nowym Mieście nad Pilicą  p. Janina Wyszkowska 

7. Wicedyrektor Publicznego Gimnazjum  p. Renata Michalska 

8. Dyrektor PSP w Żdżarach    p. Mariusz Dziuba 

9. Właściciele sklepów które posiadają zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych. 

Zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z realizacją obowiązujących przepisów odnośnie 

sprzedaży napojów alkoholowych w świetle ustawy o wychowaniu w 

trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (Dz.U. Nr 147 z 2002 roku). 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji (zapoznanie się z pismem Rady 

pedagogicznej PSP w Nowym Mieście nad Pilicą im. Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego). 
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Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Lech Staniszewski 

poinformował, że spotkanie zostało zwołane w związku z planowaną zmianą 
uchwały Rady w sprawie ustalenia punktów sprzedaży napojów zawierających 

powyżej 4,5% alkoholu z wyjątkiem piwa przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży jak i w miejscu, zasad usytuowania miejsc sprzedaży tych 

napojów i warunków sprzedaży tych napojów i zarazem przypomnieniu 

sprzedawcą o zasadach sprzedaży napojów alkoholowych.  

Komisja Oświatowo – Społeczna wypracowała wniosek do planowanej zmiany 

uchwały : 

• odnośnie lokalizacji punktów sprzedaży wpisać art. 2
1
 pkt 1 z ustawy o 

wychowaniu w trzeźwości w następującym brzmieniu najbliższa okolica 

punktu sprzedaży napojów alkoholowych – obszar mierzony od granicy 

obiektu, zamknięty trwałą przeszkodą o charakterze faktycznym, taką jak 

krawędź jezdni, zabudowa, która ze względu na swój charakter 

uniemożliwia dostęp oraz kontakt wzrokowy i głosowy, mur bez przejść 
oraz ciek wodny bez bliskich przepraw; 

• nie powinien być zlokalizowany w odległości bezpośredniej do obiektu 

kultu religijnego oraz od jednostek oświatowych. Rygorystycznie 

przestrzegać zasad ustawy o wychowaniu w trzeźwości i uchwały Rady. 

• rozgraniczyć punkt mówiący o miejscu sprzedaży napojów alkoholowych 

i miejsca spożycia napojów alkoholowych. 

Odnośnie pism z PSP w Nowym Mieście nad Pilicą i pisma z Publicznego 

Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą w sprawie podwyżki dodatku dla 

wychowawców klas oraz przywrócenia wynagrodzenia za sprawdzanie 

zeszytów dla nauczycieli językowych Komisja Oświatowo – Społeczna 

informuje, że dodatki za wychowawstwo i inne określa regulamin 

wynagradzania nauczycieli który corocznie przyjmowany jest uchwałą Rady i 

jest konsultowany z Radą Pedagogiczną i Związkami Zawodowymi i nie było co 

do jego treści uwag. W miesiącu wrześniu – październiku przygotowywane są 
regulaminy i pewnie w nich zostaną zawarte prośby nauczycieli. 

Komisja zwraca się z wnioskiem o uporządkowanie Pl. Armii Krajowej o 

zagospodarowanie go tak aby nie straszył wjeżdżających do Nowego Miasta. 

Komisja ponownie wnioskuje o przeniesienie słupów oświetleniowych które 

znajdują się na ul. Browarnej w związku z wymianą chodnika. Słupy proponuje 

się przenieść na drugą stronę ulicy. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej zwrócił się z prośbą aby 

zwrócono uwagę na wygląd tzw. Hiszpanki. Jest bardzo zaniedbana a można by 

tam po uporządkowaniu zrobić ładny ciąg spacerowy. Podziękował Pani 

Burmistrz za upiększanie naszego miasta. 

 

PKT 5 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie 

za okres międzysesyjny tj. od 26 kwietnia 2007 roku do dnia 25 maja 2007 roku. 
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1. W dniu 3 maja 2007r. odbyła się uroczystość patriotyczno – religijna 

upamiętniająca rocznicę uchwalenia Konstytucji 3 Maja z następującym 

programem;  

� O godz. 12
00

 odbyła się Msza Święta w intencji Ojczyzny oraz członków 

OSP z okazji święta patrona strażaków Świętego Floriana.  

� Druga część uroczystości odbyła się na pl. Kościuszki. Po przemówieniu 

zostały złożone wiązanki kwiatów pod pomnikiem Tadeusza Kościuszki 

przez organizacje , instytucje, partie, szkoły i zakłady pracy. Należy 

nadmienić, że wokół pomnika zgromadzili się licznie mieszkańcy. 

2. W dniu 9 maja delegacja Urzędu Miasta i Gminy złożyła wiązanki kwiatów pod 

obeliskiem przy ul. Tomaszowskiej. Ksiądz dr Stanisław Lech – proboszcz – 

odmówił modlitwę za żołnierzy poległych w wojnie. 

3. W ramach promocji i rozwoju władze miasta i gminy Nowe Miasto, w styczniu 

bieżącego roku, były z wizytą w jednym z niemieckich miast – Neustadt nad 

Dossą, będących członkiem programu „Nowe Miasta w Europie”. Kontynuując 

nawiązaną wówczas współpracę mieliśmy zaszczyt w dniach 11 – 13 maja 

2007r. gościć w naszym mieście przedstawicieli władz Neustadt. Oficjalna 

delegacja liczyła 5 osób: Burmistrz Neustadt – Panią Sabine Erlich, Panią 
Gudrun Weiss – odpowiedzialną za promocję i kontakty z zagranicą i Pana 

Petri Volker – Sekretarza Programu „Nowe Miasta w Europie”. Wśród 

delegacji były także przedstawicielki oświaty. 

4. W dniu 14 maja 2007r. odbył się przetarg na sprzedaż czterech działek 

budowlanych przy ul. Czereśniowej. Sprzedano wszystkie działki. Cena 

wywoławcza jednej działki wynosiła 14.700,00. Działki zostały sprzedane w 

cenach: 14.900, 19.900, 20.100 i 22.100zł. 

5. W dniu 17.05.2007r. ogłoszono przetarg na wykonanie rurociągu 

odprowadzającego wody burzowe (wąwóz koło cmentarza w Nowym Mieście). 

6. W dniu 17.05.2007r. otwarto oferty na wykonanie przebudowy drogi w 

miejscowości Pobiedna. Wpłynęły dwie oferty. Przedstawiona wartość robót w 

ofercie tańszej wynosi 97.252,30zł. 

7. W dniu 18.05.2007r. dokonano odbioru końcowego robót związanych z 

modernizacją oświetlenia ulicznego na terenie gminy polegającą na wymianie 

części istniejących opraw na oprawy sodowe. Koszt robót 85.267,35zł. Wartość 
całego zadania (roboty budowlane + dokumentacja i nadzór) 87.867,35zł. 

brutto. 

8. W dniu 18.05.2007r. otwarto oferty na wykonanie przebudowy chodników przy 

ulicy 11 Listopada. Wpłynęły dwie oferty. Wartość robót według oferty tańszej 

wynosi 60.743,15zł. 

9. W dniu 23.05.2007r. podpisano z p. Katarzyną Bazylewicz – Maj i Wojciechem 

Maj z Warszawy umowę na wykonanie zmian miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta: 

� oznaczonej symbolem 541/KT przy drodze do Rawy za kwotę 10.980zł 

brutto; 

� zmianę studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania Nowego 

Miasta przy ul. Rawskiej (p.Balicki) za kwotę 7.320zł brutto. 
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� oznaczonego symbolem 37MN i 38MN (przy ul. Rawskiej – p.Balicki) 

za kwotę 4.880,00zł brutto; 

� zmianę planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nowe Miasto w 

obrębie wsi Żdżary za kwotę 7.320zł brutto; 

10. W dniach 31 maja – 3 czerwca br. organizowany będzie 10 Międzynarodowy 

Etapowy Wyścig Kolarski Dookoła Polski Kobiet. Nowe Miasto n.Pilicą 
znalazło się na trasie trzeciego etapu tego wyścigu. Odbędzie się on w dniu  

2 czerwca br. na trasie o długości 126 km pomiędzy Grójcem a Rawą 
Mazowiecką. W naszym mieście znajdować się będą dwie premie lotne. Dwa 

lotne finisze przy pl. Koźmińskiego (prawdopodobnie ok. godz. 15
00

) a po 

przejechaniu pętli Jankowice – Żdżary – Wał – Domaniewice – Łęgonice i 

ponownie w Nowym Mieście (ok.godz.16
00

) – premia górska na pl.Armii 

Krajowej przy samolocie. 

11. Burmistrz Miasta i Gminy poinformowała że, coroczne Dni Nowego Miasta 

odbędą się w dniu 3 czerwca i jak zwykle w parku. Program imprezy 

przewiduje atrakcje dla dzieci oraz starszych mieszkańców. Program 

przygotowany przez Agencję Artystyczną „Joanna” z Kielc przewiduje: występ 

dla dzieci Krakowskiego Teatru Iluzji, piosenki dla dzieci w wykonaniu 

zespołu Misterium, recital Moniki Sality – laureatki „Szansy na sukces”, 

występ Piotra Szefera – śląski humor, gwiazda wieczoru VASYL i cygańskie 

gwiazdy, dyskoteka oraz konkursy dla dzieci i dorosłych. 

12. Urząd Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą ogłosił konkurs na 

kandydata na stanowisko dyrektora Publicznego Gimnazjum im. Karola 

Wojtyły w Nowym Mieście nad Pilicą. 
13. W dniach od 1 do 30 czerwca 2007r. na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

zostanie przeprowadzone przez ankieterów GUS badanie struktury w 

wylosowanych gospodarstwach rolnych, w którym zostaną zebrane informacje 

dotyczące sposobu użytkowania gruntów, pogłowia zwierząt gospodarskich, 

działalności gospodarczej, struktury dochodów, pracujących osób w 

gospodarstwach rolnych, zagadnień ekologicznych oraz ciągników i maszyn w 

gospodarstwie. Poprosiła sołtysów o poinformowanie rolników o powyższym 

badaniu statystycznym i życzliwe przyjęcie ankieterów. Nadmieniła, że badanie 

jest obowiązkowe. 

Burmistrz Miasta i Gminy poinformowała również że Urząd ma do zapłacenia 

ponad 40 tys zł odszkodowania dla rolnika, któremu z promu w Domaniewicach 

spadł ciągnik do wody. Toczyły się sprawy sądowe i Urząd te sprawy przegrał, 

jest to sprawa z 2003 roku. Poprosiła mecenasa p. Seweryna o przybliżenie 

sprawy. Pan mecenas poinformował, że suma do zapłacenia to około 40 tys. zł 

wraz z odsetkami on tej sprawy nie prowadził, prowadził ją poprzednik i uważa 

że wina gminy była ewidentna i on próbował by doprowadzić do ugody. Sprawa 

została przegrana bo pewne rzeczy były nieuregulowane. 

 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że brał udział w spotkaniu 

delegacji z Niemiec i chciał nadmienić, że delegacji bardzo podobało się nasze 
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miasteczko a w szczególności porządki w naszych szkołach i Pl. O.H. 

Koźmińskiego. W dniu 18 maja brał udział w uroczystościach związanych z 

dniem patrona Publicznego Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą im. 

Karola Wojtyły. Brał również udział w spotkaniach z wieloma osobami, które są 
zainteresowane naszym lotniskiem. Nadmienił, że zainteresowanie jest duże, 30 

maja br. ma odbyć się przetarg na sprzedaż lotniska. Poinformował, że do rady 

wpłynęły dwa pisma tj. z dnia 18 maja Br. z Klubu Krwiodawców KROPELKA 

gdzie zwracają się z propozycją aby w przyszłości przy nadawaniu nazw ulic 

mieć na względzie nadanie nazwy Honorowych dawców krwi. Oraz drugie 

pismo od Zarządu Towarzystwa Przyjaciół Nowego Miasta nad Pilicą, gdzie 

zwraca się z prośbą mającą na celu nadanie nazwy ulicy oczywiście gdy jakieś 
nam przybędą imieniem Narcyzy Żmichowskiej sławnej poetki która związana 

była z naszym miastem i okolicami. Poinformował również o piśmie z 

Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków z prośbą o odczytaniu na sesji Rady 

mówiące o wyróżnieniu złotą odznaką za opiekę nad zabytkami Panią Barbarę 
Staniszewską współwłaścicielkę Zespołu Pałacowo – Parkowego w Gostomii. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk udzielił głosu p. 

Krzysztofowi Fiksowi, członkowi Zarządu Rady Powiatu Grójeckiego. 

Pan Fiks Krzysztof, przeprosił za ostatnie swoje nieobecności na sesjach ale 

terminy pokrywały się ze spotkaniami w Starostwie. Przekazał informacje 

odnośnie remontu dróg powiatowych. Pierwszy zakres robót wykonanie 

nawierzchni bitumicznej na drodze powiatowej Nowe Miasto – Domaniewice o 

długości 1200 m termin realizacji do końca czerwca. Zaczął się problem bo na tą 
drogę złożony był wniosek o dofinansowanie w wysokości 100 tys. zł od 

marszałka i okazuje się że nie zostały przyznane środki. Pogratulował Pani 

Burmistrz że udało jej się pozyskać 80 tys. od Marszałka. Drugie zadanie to 

wykonanie podwójnego nawierzchniowego utwardzenia nawierzchni 

bitumicznej na drodze powiatowej Rudki – Wał o długości 2615m. Wartość 
robót 180 tys. Termin wykonania do końca lipca br. Trzeci zakres robót to 

wykonanie nawierzchni bitumicznej na drodze powiatowej Nowe Miasto – 

Ulów. Odcinek Waliska – długość 1100 m. Wartość robót 380 tys. zł. Termin 

realizacji do końca lipca. Wartość robót ogółem z przetargów to 719.346,00 zł. 

Inne roboty mają być wykonane do końca maja tj. koszenie rowów. Chciałby 

poinformować, że poprzez współpracę wielu ludzi nasz szpital wychodzi powoli 

z długów i z I kwartału szpital wypracował zysk w kwocie 50 tys. zł.  

Pani Burmistrz Barbara Gąsiorowska poinformowała, że zbliżają się dożynki i 

ona analizując wszystkie za i przeciw proponuje aby dożynki były 

zorganizowane w mieście w parku. Po rozmowach z przedstawicielami Policji i 

po zapoznaniu się z warunkami wynikającymi z ustawy o organizowaniu imprez 

Górka Zgody nie bardzo spełnia te warunki. Dlatego też wystąpiła z propozycją 
aby dożynki były w mieście. O głos poprosił sołtys z Łęgonic mówiąc że 

dożynki powinny być na Górce Zgody bo pogniewa się ksiądz z Łęgonic. Pan 

Krzysztof Fiks zabrał głos jako mieszkaniec gminy, że jego zdaniem należałoby 
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robić co roku gdzie indziej a nie tylko na Górce Zgody. Dożynki są dla 

wszystkich sołectw i wszyscy powinni mieć zaszczyt gościć u siebie dożynki. 

Zdanie p. Fiksa poparli sołtysi z terenów, Bełek, Waliska, Wola Pobiedzińska 

Gostomia, Świdrygały, Prosna. 

Radny p. Mirosław Bors zabrał głos mówił, że Św. Roch to jest patron chłopa i 

patron zwierząt i dożynki są chłopskie. Przypomniał słowa z dożynek ks. 

Biskupa Zawitkowskiego, że z górki widać i Gostomię widać Nowe Miasto i 

widać Wierzchy i Rudki. Jego zdaniem dożynki powinny być na Rochu. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie wśród radnych kto jest za 

dożynkami w Nowym Mieście. W głosowaniu za – 9, przeciw – 4, wstrzymało 

się – 1, dożynki odbędą się w Nowym Mieście. 

 

PKT 7a 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta i gminy na 2007 rok. Porosił Skarbnika Miasta i Gminy p. Ewę 
Bator o zreferowanie zmian w budżecie. Pani Bator referując poinformowała, że 

zmiany nastąpiły wskutek zwiększeń dotacji celowych z przeznaczeniem na 

sfinansowanie kosztów wydawania przez gminy decyzji w sprawach 

świadczeniobiorców, z przeznaczeniem na realizację ustawy z dnia 10 marca 

2006 roku o zwrocie podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 

wykorzystywanego do produkcji rolnej, oraz na realizację programu 

Wieloletniego Pomoc państwa w zakresie dożywiania. 

Dokonuje się zmian w zwiększeniu dochodów o kwotę 74 702 zł, gdzie dochody 

po zmianach wynoszą 13 586 643 zł, zwiększa się również wydatki o kwotę 
74 702 zł, gdzie wydatki po zmianach wynoszą 15 413 552 zł. 

Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. 

W głosowaniu za – 15 na stan obecnych 15 radnych uchwalono uchwałę Nr 

IX/76/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 7b 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. Poinformował o przedłużenie już 
istniejącej ulicy Leśnej. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad 

w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 15 na stan obecnych 15 radnych 

uchwalono uchwałę Nr IX/77/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7c 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Mieście i Gminie Nowe 

Miasto nad Pilicą. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem uchwały. W głosowaniu za 15 na stan obecnych 15 radnych 



 10 

uchwalono uchwałę Nr IX/78/2007 roku w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7d 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

na lata 2007 – 2013 Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za 15 na stan obecnych 15 radnych uchwalono uchwałę  
Nr IX/79/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 7e 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia darowizny w postaci działek nr 2061/30 i 2061/32. 

Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 15 na stan obecnych 15 radnych uchwalono uchwałę 
Nr IX/80/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 7f 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą p. 

Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą 
„Przebudowa oczyszczalni ścieków w Nowym Mieście nad Pilicą”. Pytań do 

przedstawionego projektu uchwały nie stwierdzono. Przewodniczący Rady 

poprosił o wyrażenie opinii Komisji Gospodarczo – Budżetowej w sprawie w/w 

projektu uchwały. Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą p. Król Ignacy poinformował, że opinia 

komisji jest pozytywna. Przystąpiono do głosowania nad przedstawionym 

projektem uchwały. W głosowaniu za – 15, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, na 

stan 15 radnych uchwalono uchwałę Nr IX/81/2007 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

PKT 8 
Radny p. Lech Staniszewski postawił formalny wniosek aby przegłosować 
przekazanie środków na zakup laptopa dla Policji w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska powiedziała, że nie ma 

sprawy tylko prosi aby Komisja Oświatowo – Społeczna wskazała w budżecie 

skąd ma te środki przeznaczyć. 
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Sołtys wsi Dąbrowa – Józefów postawiła wniosek o zakup nagłośnienia na salę 
posiedzeń. 
Radny p. Jan Szopa zgłosił wniosek o oczyszczenie przepustów na drogach ze 

środków WFOŚiGW. Prosił również o ustawienie małego pojemnika na śmieci 

w Łęgonicach w zakątku nad Pilicą, bo przyjeżdżają turyści i nie mają gdzie 

wyrzucać śmieci. Zapytał również kiedy i ile dostaną Łęgonice gryzu na drogę. 
Przewodniczący Osiedla Nr 3 p. Loba zwrócił się z prośbą o zajęcie się sprawą 
bezdomnych psów na terenie osiedla, jak również poruszył problem śmieci 

dużogabarytowych, bo jest z nimi problem. Zakład Komunalny nie bardzo chce 

je zabierać i tak stoją pod śmietnikami prosi aby zwrócić na to uwagę. 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała że w 

najbliższym czasie przyjedzie osoba która zajmuje się wyłapywaniem psów, ale 

to się kończy tak, że podczas wyłapywania tych psów nie widać i miałaby taką 
prośbę aby wskazać takie psy. 

Odnośnie gryzu na drogi to w zależności od stanu dróg grys będzie 

przydzielany. 

 

PKT 9 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk zarządził głosowanie 

nad wnioskiem radnego p. Lecha Staniszewskiego w sprawie zakupu laptopa dla 

Policji. W głosowaniu za 15 na stan obecnych 15 radnych wniosek został 

przyjęty. Kierownik Posterunku Policji podziękował za wyrozumiałość 
stwierdzając, że praca w terenie wymaga takiego sprzętu i jeszcze raz bardzo 

dziękuje. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska zwróciła się raz jeszcze do 

radnych aby w przypadku wniosków o przyznanie środków z budżetu miasta i 

gminy wskazywali z jakiego paragrafu i działu ująć środków.  

Radny p. Lech Staniszewski stwierdził, że nie są to duże środki i np. będzie 10 

cm mniej drogi w Pobiednej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady sesji. 

 

Protokołowała       Przewodniczył 

 

Iwona Lepa         


